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Volner János
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő
kérdést kívánok intézni a Miniszterelnök Úrho z

„Megtörténtek-e a támogatási szerződésektől való elállások, visszakövetelések az átláthatósági
nyilatkozattételt megtagadó, illetve az átláthatatlannak bizonyult kedvezményezettek esetében? 2 .”

címmel .

Abenyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Engedje meg, hogy a K/13744/1 szám alatt megfogalmazott aggodalmát — mely arra vonatkozott, hogy a
közpénzek átlátható és nyomon követhető felhasználását a Jobbik vajon a választások után is fontosna k
tartja-e — teljes körűen eloszlassam .

Megmosolyogtató felvetésével ellentétben a valóság az, hogy a választásokat követően éppen a
Jobbik jelenti majd a garanciát arra, hogy az közpénzek valóban a köz érdekét fogják maj d
szolgálni.

Ehelyütt kénytelen vagyok emlékeztetni arra, hogy Szilágyi György képvisel őtársammal „milyen
tulajdonosi struktúrájú szervezetek részesülnek az Európai Regionális Fejlesztési Alap és a
Magyarország költségvetése által közösen biztosított forrásokból?” címmel több mint egy esztendővel
ezelőtt (2013 . február 13-án) fogalmaztunk meg kérdést els ő ízben (majd ezt követően számos
alkalommal) az akkoriban hatáskörrel és illetékességgel bíró szaktárca irányában .

Mindezek ellenére ön azzal „tisztelt meg” bennünket, hogy a ténylegesen a köz érdekében kifejtett —
nem kevés áldozattal járó — tevékenységűnket quasi kampányfogásnak minősítette .

Mindazonáltal arra is emlékeztetnem kell, hogy az önök átláthatóság iránt érzett elkötelezettség e
korántsem nevezhető töretlennek. A Nemzeti Fejlesztési Miniszter Asszony K110564/1 számú
irományában kifejtette, hogy „az említett 74 darab pályázóval kapcsolatban a vonatkozó támogatás i
konstrukciók esetében az volt a támogatási döntés előkészítése során kiemelt vizsgálati szempont, hogy
olyan vállalkozásokat támogassunk amelyek hosszú távú, fenntartható beruházásaikkal eredményese n
képesek hozzájárulni Magyarország és az érintett kisebb földrajzi terület fejlesztési terveihez és



felzárkóztatásához.

Nyilván nem csak bennünket lepett meg a kormány képvisel őjének az ilyetén történő álláspontja, hanem
még önöket is. Erre utal az az intézkedéssorozat is, melynek keretében a szaktárcától a hatásköröke t
teljességgel elvonták, a Nemzeti Fejlesztési ügynökség feladatellátását pedig meg is szüntették .

Függetlenül azonban attól, hogy az utóbbi időben a súlyos törvénytelenségek utólagos ellenőrzésébe
fogtak, elvitathatatlan tény, hogy éppen a fentiek szerint is érintett 74 darab támogatási szerződés
jogosultj ának kilétét – számos kérdésünk és közérdekű adatigénylésünk ellenére – mind a mai napig nem
tudták, vagy nem akarták megválaszolni .

Ez űgyben immáron per van folyamatban hiszen – keresetűnk alapján – 2014. április 14. napján
alperesként kell megjelenni űk a Fővárosi Törvényszék előtt .

Legutóbb megfogalmazott kérdésemre adott válasza is csupán részleges, ezért nagy tisztelettel arr a
kérem, hogy az alábbiak szerint megismételt kérdésekre kimerítő feleletet adni szíveskedjen :

I. Kérem Tisztelt Miniszterelnök úr tájékoztatását arra vonatkozólag, hogy mel y
kedvezményezettek esetében került sor - az átláthatatlan szervezeti mivoltra, illetve a
nyilatkozattétel elmulasztására figyelemmel – a támogatási szerz ődéstől való elállásra?

II. Kérem, hogy valamennyi olyan konkrét esetr ől küldjön nekem kimutatást, amelyben - a fent i
okok alapján - visszafizetési kötelezettség előírására került sor, a visszafizetésre vonatkozó
véghatáridők egyidejű feltüntetése, esetlegesen azok eredményes-, illetve eredménytele n
lejártának bemutatása mellett .

Szíves válaszát várom, melynek kimerítő voltában őszintén bízom !

Budapest, 2014 . március 5 .

Tisztelettel :

r János
obbik
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